
 

 

 

     

 

Αθήνα, 16 Ιουνίου 2020 

 

                             ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

Θέμα: «Απλήρωτοι οι εκπαιδευτικοί και σύμβουλοι των Σχολείων Δεύτερης 

Ευκαιρίας» 

 

Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Συμβούλων και Ωρομισθίων Καθηγητών Σχολείων 

Δεύτερης Ευκαιρίας (ΠΑ.Σ.Σ.Δ.Ε.) με ανοικτή επιστολή του ανέδειξε το πρόβλημα 

που αντιμετωπίζουν οι ωρομίσθιοι εκπαιδευτές και σύμβουλοι των Σχολείων 

Δεύτερης Ευκαιρίας (Σ.Δ.Ε.), σχετικά με τη μη πληρωμή τους για την από 11/3 έως 

17/5, κατά την οποία τα Σ.Δ.Ε. παρέμειναν κλειστά με κρατική εντολή λόγω του 

COVID-19. 

 

Παρότι με την ΠΝΠ της 13ης Απριλίου προβλέφθηκε να πληρωθούν κανονικά για τις 

ώρες που δεν έγιναν κανονικά, ο ΠΑ.Σ.Σ.Δ.Ε επισημαίνει πως «παρατηρείται μεγάλη 

καθυστέρηση στην υλοποίησή της, με συνέπεια να είμαστε η μοναδική κατηγορία 

εκπαιδευτικών που δεν έχουμε πληρωθεί». Ταυτόχρονα, δεν έχουν καμία ενημέρωση 

για πότε θα ολοκληρωθεί η διαδικασία εκταμίευσης του σχετικού κονδυλίου ΕΣΠΑ και 

η καταβολή του ποσού σε εκείνους.  

 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

 

Ερωτάται η κα Υπουργός:  

 

1. Είναι ενήμερη για αυτή την καθυστέρηση; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες θα λάβει ώστε να λυθεί το συντομότερο το πρόβλημα; 

3. Ποια βήματα θα γίνουν ώστε στην περίπτωση που προκύψει θέμα με την 

έγκριση από πλευράς της Διαχειριστικής Αρχής για την πληρωμή τους τότε να 

αυτή να καλυφθεί άμεσα από τον κρατικό προϋπολογισμό; 
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4. Πως θα μπορέσει να διασφαλιστεί πως θα γίνουν οι πληρωμές για το 

διάστημα της υποχρεωτικής αναστολής λειτουργίας των Σ.Δ.Ε., είτε υπάρξει 

έγκριση της Διαχειριστικής Αρχής είτε όχι, το συντομότερο δυνατόν; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




